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Närvarande:  
Erik Persson(ordf.)  
Camilla Granberg (VC) 
Ingrid Liljelind (sekr.) 
Linn Öjbrant 
Anna Grundström  
Jonas Martinsson 
Johanna Berg 
Lisbeth Brax-Olofsson (suppleant) 
Wilma Jacobsson (URFUS ledamot)  
Elsa Kristmansson (URFUS-pers. suppl.)  
Maria Sandberg (TS-ledamot) 
 

 
Frånvarande:  
Ann Backsten (kassör) 
Eva Svedmark (vice ordf.) 
Anders Brändström (suppleant)  
 

§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  

§ 2. Val av justerare  
Till justerare väljs Jonas Martinsson. 

§ 3. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden. 
Inga övriga frågor. Dagordningen fastställdes. 

§ 4. Rapporter 
a) Tävlingssektionen:  Tävlingarna har fungerat bra. Unga URF har haft flertalet 

aktiviteter med ca: 15-20 deltagare och nya aktiveter planeras.  Läggs till 
handlingarna.  
 

b) URFUS: Cafeterian, responsen har varit under förväntat och de avslutar 
verksamheten efter jul.  
Arbetet med julshowen fortgår enligt plan. 
 

c) SvRF och VRIF :   
VRIF: Motioner ska skickas in senast 1 december. Träffar anordnas under 
december och URFUS deltar.  
SvRF: Inget att rapportera. 
 

d) VC rapport:  Läggs till handlingarna.  
 

§ 5. Föregående protokoll 
Protokollet nr 10 2022 läggs till handlingarna. 
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§ 6. Styrelsens arbetsgrupper rapporterar 
a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Annika Rydman, Ann Backsten, Jonas 

Martinsson, Ulf Widmark, Emma Fahlman, Anders Brändström.   
Oklart vad som är kvar att göra med säkerhetsanordningarna på terrängbanan 
och p g a underlaget nu under vintern så är det vilande till våren.  
Underlaget i ridhusen kommer att fyllas på ytterligare en gång innan materialet 
fryser utomhus. 
 

b) Cafeteriagruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter.  
Gruppen kallar till ett möte med arbetsgruppsansvariga för information om 
Cafeteria-verksamheten. 
 

c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Camilla Granberg.   
Den 5 dec kl 19:00 är det träff i Cafeterian med Motorcentralen, där de berättar 
om partneravtalet. Föranmälan till Karin Kemi. 
 

d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-
Holmberg, Maria Nordin. Kommande försäljningarna är Granö-lotteriet och 
Restaurangchansen.  
 

e) Arbetsmiljögruppen; Eva Svedmark, Linn Öjbrant, Ingrid Liljelind 
(sammankallande). Arbetsmiljöarbete med temat Hållbar personal. 
Personalhandboken, revidering påbörjad, fortsatt arbete under våren. 
 

f) Stallkompisgruppen; Anna Nilsäter är sammankallande. Inget att rapportera. 
 

g) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Olsson, Katarina Nilsäter.  
LOVA-projektet, möte torsdag 27/10 på Hippologum, blev inställt p g a många 
återbud, nytt möte 23/11 via Teams. 

 
§ 7. Ekonomi  

Styrelsen hade ett arbetsmöte den 19/11 inför budget 2023. Just nu är budgeten på 
-34 tkr, och arbetet fortsätter för att få budgeten i balans.   

§ 8. Ackordcentralen 
URF hade möte 28/10 tillsammans med kommunen. Kompletterande uppgifter 
kommer att tas fram för att visa på konsekvenserna för verksamheten. 

§ 9. Medlem utan aktuellt kontrakt  
Styrelsen beslutar att medlemmen kontaktas via ett juridiskt ombud för 
föreningen. 

  

§ 10. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
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§ 11. Mötets avslutande  
Nästa styrelsemöte är 15/12 2022 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på 
Hippologum.  

 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande 

Jonas Martinsson 
Justerare 
 
 

 


